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Odpowiedź na interpelację dot. Koncepcji pływalni krytej na Aqafun.

Materiał prezentowany przez spółkę SAG podczas posiedzenia Rady Miasta
Legnicy  w  dniu  22  grudnia  2023r.  stanowił  fragment  opracowywanej  koncepcji
projektowej dla przedsięwzięcia planowanego jako budowa krytej pływalni. Spółka
opracowuje  wstępną  dokumentację  techniczną  dla  przedmiotowego  zadania
inwestycyjnego oraz  gromadzi  materiały  informacyjne  jak  i  opinie  użytkowników
i podmiotów zarządzających podobnymi obiektami, tak aby opracowana koncepcja
w optymalny sposób łączyła tak ważne elementy jak zapotrzebowanie społeczne,
panujące standardy, a także warunki finansowe zarówno na etapie inwestycyjnym
jak i na dalszym etapie polegającym na utrzymaniu i eksploatacji obiektu. Tak istotny
element  jak  wymiary  torów  i  ich  ilość  również  są  przedmiotem  analizy.  Zakres
funkcjonalny  i  rzeczowy  jest  też  analizowany  pod  kątem  doświadczeń  spółki
zebranych  podczas  trzech  ostatnich  lat  funkcjonowania  basenów  odkrytych  oraz
basenów krytych na terenie miasta administrowanych przez OSIR.
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